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COL·LABORACIO 

Alier, millar empresa catalana ... i aragonesa? 
I 

ALCALDE DE LA GRANJA D'ESCARP I 
PORTAVEU DEL GRUP DE JUNTS-IMPULSEM 
A LA DIPUTAClÚ DE LLEIDA 

HA ARRIBAT l'hora que les 
empreses que ho vulguin pu
guin créixer i arrelar-se al nos
tre territori. A Rosselló tenim 
la millor empresa del 2023 de 
Catalunya: la paperera Alier. 
El mes de juny passat el presi
dent Aragones va lliurar el 
guardó a aquesta companyia 
de casa nostra, del Segria, en 
un acte celebrat al Palau de la 
Música Catalana amb motiu 
del Dia Nacional de l'Empresa. 

Per als que no la conegueu, 
Alíer és una empresa famili
ar amb 190 anys d'activitat 
industrial a Catalunya. Ac
tualment es dedica a la valo
rització de residus de forma 

sostenible, factura 196 mili
oÍls d'euros i compta amb més 
de 250 treballadors directes. 
Cada any transforma unes 
220.000 tones de residus de 
recollida selectiva urbana, que 
abans acabaven a abocadors, 
en productes 100% reciclats i 
reciclables. 

Per aquests motius, el Go
vern va valorar la seva con
tribució a la descarbonitza
ció total de l'activitat humana, 
en el camí per conscienciar la 
ciutadania i aconseguir zero 
residus. 

Ara bé, no tot són flors i vi
oles. Malgrat que l'empresa 
vol i pot créixer, fa mesos que 

busca i no troba sol industrial, 
ni privat ni de l'Incasol, per 
expandir el seu projecte, I aixo 
és molt preocupant, perque 
arriben cants de sirena des 
de l'Aragó, on estan disposats 
a posar una catifa vermella 
qualsevol empresa que faci 
el pas de creuar la Franja de 
Ponent. 

El problema no és de l'Ara
gó, sinó de Catalunya. Potser 
ens hauríem de preguntar per 
que no posem a disposició el 
sol industrial que tenim? Per 
que no redulm les traves buro
cratiques? Per que no redulm 
la pressió fiscal tant a perso
nes com a empreses? Per que 
no ho posem més facil a les 
empreses que han dit públi
cament que no volen marxar i 
que volen seguir donant opor
tunitats a la gent de Ponent? 

Estic convene;ut que com-

parteixen la indignació amb 
mi i amb els diputats de 
Junts-Impulsem Lleida Joan 
Gilart i AntQni Carré. Quan 
la setmana passada vam vi
sitar la seu d'Alier i els seus 
dirigents ens van transmetre 
la frustra ció davant les repe
tides i infructuoses reunions 
que han tingut amb responsa
bles tecnics i polítics del Go
vern catala. En cap d'aquestes 
trobades, els directius d'Alíer 
no han obtingut cap solució ni 
cap certesa inequívoca, per fer 
realitat la voluntat d'expandir 
la seva empres,a. 

I aixo ens hauria de preocu
par a tots, perque si no rever
tim la tendencia estem a les 
portes que passi allo de que 
la Cambra de Comere; ens va 
avisar en el seu últim infor
me: "Una part important de 
les empreses lleidatanes es 

deslocalitzen a l'Aragó, apel
lant a raons de cadlcter més 
polític i economic, com l'agi
litat administrativa, la pre
disposició deIs responsables 
públics i la disponibilitat de 
sol industrial". 

Doncs ha arribat l'hora de 
deixar de llepar-nos les ferides 
i de canviar la tendencia. Ha 
arribat l'hora que les empreses 
que ho vulguin puguin créixer 
i arrelar-se al nostre territori. 
Ha arribat l'hora de tenir au
toestima i lluir el valor afegit 
de les nostres empreses, com 
aquesta fabrica a Rosselló, que 
dona feina de qualitat a cen
tenars de lleidatans, i que fa 
anys que vol créixer i no pot! 

Es hora d'actuar per esvair 
el dubte raonable: Alier, la 
millor empresa catalana del 
2023,-no marxara a l'Aragó. 
No ho podem permetre. 


